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ACTA NÚM. 177 
 
Rector 
Francisco Javier Lafuente 
Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Francisca Blánquez Cano 
Antoni Espinosa Morales 
Xavier Gabarrell Durany 
Assumpció Malgosa Morera 
Xavier Ramos Morilla 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
Ramon Vilanova Arbós 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Xavier Ballart i Hernández 
Marta Bertrán Tarrés 
Ian Blanes Garcia 
Andrés Chamarro Lúsar 
Juan Jesús Donaire Benito 
Margarita Freixas Alas 
Isidre Gibert González 
David Manuel Gómez Gras 
Manel López Béjar 
Salvador Navarro Soto 
Susana Navas Navarro 
Alejandro Rialp Criado 
 
Directors de departament 
Àngel Cebollada Frontera 
Marta Prat Sabater 
 
Directors d’institut 
Isabel Pont Castejón 
 
Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Eva Anduiza Perea 
Juan Antonio Baeza Labat 
Jordi Bartolomé Filella 
Ester Fernández Gimeno 
Pere Ysàs Solanes 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Isabel Pellicer Cardona 
Xavier Verge Mestre 
 

A Bellaterra, a les 9.30 h del dia 20 de març 
de 2025, es reuneix, en sessió ordinària, el 
Consell de Govern de la Universitat 
Autònoma de Barcelona, sota la presidència 
del rector, Javier Lafuente Sancho. 
Assisteixen a la reunió els membres del 
Consell assenyalats al marge.  
 
S’han excusat d’assistir-hi Tania Nadal 
Vicens, presidenta del Consell Social; Juan 
José Perona Páez, degà de la Facultat de 
Ciències de la Comunicació, que és substituït 
per Jaume Soriano Clemente, secretari de la 
Facultat de Ciències de la Comunicació; Olga 
Torres Hostech, degana de la Facultat de 
Traducció i d’Interpretació, que és substituïda 
per María Pilar Cid Leal, membre de l’equip 
del Deganat de la Facultat de Traducció i 
d’Interpretació; Carolina Gala Duran, 
directora del Departament de Dret Públic i 
Ciències Historicojurídiques, que és 
substituïda per Hugo Valenzuela García, 
director del Departament d’Antropologia 
Social i Cultural; Cristina Palet Ballús i 
Francesc Foguet Boreu, que és substituït per 
Francesc D Assi Cortes Mir, representants 
del professorat claustral del sector A; Carlos 
Martínez Lizama, representant del 
professorat claustral del sector B; Óscar 
Losada Garcia, representant de l’alumnat del 
sector E, i Ernesto Castaños Moreno, 
representant del personal tècnic, de gestió i 
d’administració i serveis del sector D.  

No hi assisteixen José Luís Muñoz Moreno, 
vicerector de Formació i Innovació Docent; 
Virginia Luzón Fernández, vicerectora de 
Comunicació; Anabel Galán Mañas, 
vicerectora d’Estudiants i Ocupabilitat; 
Francisco José Morente Valero, vicerector 
adjunt al rector per a la Planificació 
Estratègica; Juan Manuel Leyva Moral, 
director del Departament d’Infermeria; Laila 
Darwich Soliva, directora del Departament de 
Sanitat i d’Anatomia Animals; Miguel Ángel 
Linares Capel, cap de la Unitat de 
Comunicació (Àrea de Comunicació i 
Promoció); Nadia Sorbe Gasulla, presidenta 
del Consell d’Estudiants, ni Uxia Aguiló 
Peláez, Ona Farré Perisé, Laura Alloza Ollés 
i Iris Parra Jounou, representants de 
l’alumnat del sector C.  
 



2 
 

Representants del personal tècnic, 
de gestió i d’administració i serveis 
(sector D) 
Juan Montesinos Andrade 
Èlia Soriano Costa 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Aniol Freixas Torrent 
 
Representants del Consell Social 
Ramon Alberich Ferrer 
Montserrat López Merlos 

Hi assisteixen amb veu i sense vot Pedro de 
Alcántara-García Briones, cap del Gabinet 
Jurídic, i Isabel García Pérez, cap de l’Oficina 
de Coordinació Institucional.  
 
Hi assisteixen com a convidats Oscar Jané 
Checa, vicerector de Relacions 
Internacionals; Laura Santamaria Guinot, 
vicerectora de Política Lingüística; Natividad 
Ramajo Hernández, vicerectora de Personal 
Acadèmic; Gonçal Badenes Guia, director de 
Tecnologies de la Informació i la 
Comunicació; Albert Ruíz Cirera, delegat del 
rector per a la Programació Docent; Maria 
Álvarez Moleiro, delegada del rector per a la 
Qualitat Docent; Àngels Guimerà Guinot, cap 
del Gabinet del Rectorat; David Sánchez 
Solbes, president del Comitè d’Empresa del 
Personal Tècnic, de Gestió i d’Administració 
i Serveis, i Sònia Hernández Tejada, 
secretària executiva del Consell Social. 

 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe del rector 
3. Afers Econòmico-pressupostaris 

3.1. Aprovació dels criteris bàsics per l’elaboració del pressupost de la UAB 2025 
3.2. Modificació del Model de distribució del pressupost de funcionament a centres i 
departaments en relació l’ampliació de la vigència del topall inferior de l’any 2021 a 
l’exercici 2025 
3.3. Aprovació de les baixes de l’inventari general de la UAB de béns mobles amb 
valor net comptable superior a 1.500€ corresponents a l’exercici 2024 

4. Afers acadèmics 
4.1. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2025-2026 
4.2. Aprovació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2025-2026 
4.3. Creació de títols de grau 
4.4. Extinció de títols de grau 
4.5. Creació de títols de màster universitari 
4.6. Extinció de títols de màster universitari 
4.7. Creació de títols de programes de doctorat 
4.8. Creació de títols de màsters de formació permanent, diplomes 

5. Propostes de normatives 
5.1. Modificació de la Normativa Acadèmica de la UAB 

5bis. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
5bis.1  Creació de l'Empresa de Base Tecnològica (EBT) InspAir 

6. Cessions d'espais i d'altres béns de titularitat de la UAB 
6.1. Cessió d’ús d’espais al Consorci Centre d’Estudis Demogràfics (CED) 
6.2. Cessió d’ús d’espais al Consorci del Centre de Recerca Ecològica i Aplicacions 
Forestals (CREAF) 
6.3. Ampliació de la cessió d’ús d’espais a l’Institut de Física d’Altes Energies (IFAE) 
6.4. Aprovació d’una llicència de patent i know-how a favor d’ AiQUOS S.L. 
6.5. Aprovació de la llicència a Disrupt Therapeutics, S.L. 
6.6. Aprovació del retorn de la patent EP19382958.7 a favor de l’inventor 
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7. Nomenament de doctor o de doctora Honoris Causa 
7.1. Nomenament de doctora Honoris Causa: Facultat de Dret 

8. Elecció de representants 
8.1. Elecció d'un membre del Patronat de la Fundació Autònoma Solidària 

9. Afers de tràmit 
9.1. Modificació dels Estatuts del Consorci Centre de Ciència i Tecnologia Forestal 
de Catalunya (CTFC) 
9.2. Bonificació en la compensació per despesa general (cànon) a favor InterAC 
Salut 
9.3. Aprovació de la declaració institucional CoARA (Coalition for Advancing 
Research Assessment) 

10. Torn obert de paraules  
 
Desenvolupament de la sessió 
 
La secretària general obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de 
Govern i informa de les incidències d’assistència dels membres de l’òrgan. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

 
Per assentiment, el Consell de Govern acorda aprovar l’acta de la sessió de 6 de 
febrer de 2025.  
 
2. Informe del rector 
 
El rector inicia l’informe felicitant Isidre Gibert per la seva reelecció com a degà de la 
Facultat de Biociències. Seguidament, comenta diferents modificacions en 
responsabilitats institucionals, com és el cessament per motiu personals del doctor Rafel 
Escribano, vicerector de Personal Acadèmic, al qual agraeix la feina durant aquests 
mesos, que és substituït en el càrrec per la doctora Nati Ramajo. El rector també informa 
que es va nomenar el doctor Albert Ruiz com a delegat del rector per a la Programació 
Acadèmica. Afegeix que es va nomenar la doctora Aurora Ruiz-Herrera com a adjunta a 
la vicerectora de Recerca amb l’encàrrec tècnic de relacionar-se amb els grups de 
recerca, els centres d’estudis i de recerca i els instituts propis de la Universitat, així com 
l’estructura de l’ECIU. Així mateix, indica que es va nomenar la doctora Beatriz Ferrús 
com a directora de l’Escola de Doctorat, en substitució de la doctora Imma Ponte, a la 
qual agraeix la dedicació al càrrec. Per acabar aquest apartat, comenta el final de 
l’encàrrec de l’adjunt al vicerector de Campus i Sostenibilitat.  
  
Explica que regularment es fan anàlisis de l’ús de les xarxes per part dels diferents 
públics. Afegeix que en totes les xarxes socials la UAB informa de la finalitat que tenen: 
transferir el coneixement científic generat a la Universitat, combatre desinformacions 
amb aportacions veraces i fefaents i fomentar l’ús del català, en clara minorització en un 
món globalitzat. En aquest sentit, comunica que, tal com s’ha informat recentment, la 
UAB ha deixat inactiu el seu perfil de la xarxa X. Explica que la propietat d’aquesta xarxa 
ha decidit explicitar les seves preferències polítiques, molt allunyades dels principis i 
valors propis de la UAB, la qual cosa ha motivat deixar de fer servir la xarxa esmentada 
mentre la propietat no cessi les ingerències i el foment d’actituds allunyades del respecte 
i la responsabilitat social. 
  
Respecte de les inversions per a 2025, el rector transmet que la Comissió de Campus, 
Sostenibilitat i Agenda 2030 i la Comissió d’Economia i Organització han aprovat el 
conjunt d’accions que cal dur a terme a partir del PIU 2025 que ve de la Generalitat de 
Catalunya. En aquest sentit, exposa que el juny passat es van iniciar les reunions amb 
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degans i directors d’escola per explicar les prioritats, en les quals es va anunciar la 
reserva del 20-25 % d’aquesta partida per a accions estratègiques. Explica que les 
inversions van més enllà de les directament relacionades amb el PIU i afegeix que es 
preveu que el 2025 sigui l’any que més inversió es farà a les facultats des de l’inici de la 
crisi. Informa de la recent inauguració dels nous laboratoris docents de la Facultat de 
Ciències. Explica que es treballa en la proposta del nou pla de mobilitat 2026-2032, així 
com en l’estratègia esportiva de la UAB per a aquest mateix període.  
 
Respecte del problema amb la inestabilitat del servei de la wifi institucional, informa que 
es disposa d’una solució a curt i a mitjà termini. Pel que fa al curs actual, el rector 
concreta que es mantindrà el contacte tècnic amb el fabricant per localitzar el problema 
i plantejar solucions urgents adients al sistema i que es reforçarà la cobertura a les zones 
especialment concorregudes amb més punts d’accés. Pel que fa a les accions a mitjà 
termini, exposa que ja es prepara un nou projecte de segmentació de cobertura wifi dels 
espais docents. Quant a les incidències relacionades amb les TIC, el rector indica que 
a la pàgina web de la DTIC s’ha habilitat un sistema de Feed RSS" per tal que qualsevol 
usuari pugui subscriure’s als avisos, tant de les actuacions planificades com de les 
incidències tècniques, per poder estar al corrent quan s’hi publiqui alguna novetat.  
 
Pel que fa a aspectes organitzatius, explica que ja es va anunciar que l’Equip de Govern 
introduiria alguns canvis en la relació amb els centres i departaments. En aquest sentit, 
exposa que es va acordar amb les direccions de departament i d’institut fer reunions 
periòdiques per àmbits de coneixement i amb part de l’Equip de Govern, així com una 
altra de diferenciada amb els instituts propis, de les que se n’han fet dues. També 
transmet que la vicerectora d’Estudiants i Ocupabilitat fa unes setmanes va començar a 
fer un despatx obert setmanal a l’edifici Àgora de la plaça Cívica, que al campus de 
Sabadell serà mensual. Especifica que l’objectiu és que els estudiants puguin venir a 
parlar directament amb ella i afegeix que aquesta iniciativa vol apropar l’Equip de Govern 
als estudiants, escoltar les seves preocupacions i recollir-ne suggeriments de primera 
mà. A més, recorda que la vicerectora continua les reunions periòdiques, com fins ara, 
amb els consells d’estudiants i amb els delegats. 
 
Informa que els Estatuts de la UAB, aprovats pel Claustre del 19 de juny de 2024, van 
se publicats en el DOGC el proppassat 13 de març de 2025 i que van entrar en vigor 
l’endemà, el dia 14. Explica les actuacions que cal dur a terme per desplegar-los: en 
primer lloc, exposa que és procedent constituir el nou Claustre a partir del curs 2025-
2026 i nomenar els representants al CdG procedents del Claustre. En segon lloc, indica 
que cal definir el procediment de treball del Reglament general de centres i estructures, 
del Reglament marc de centres, departaments i instituts i dels diferents models de 
reglaments de centres, departaments i instituts, que han de ser actualitzats. Per acabar, 
indica que cal definir els criteris transitoris per aplicar els Estatuts en tots els aspectes 
que sigui necessari.  
 
Explica que el proper 22 de maig de 2025 es celebrarà el Claustre, en el qual es 
presentaran els punts habituals, com ara els informes de la síndica i del Servei d’Igualtat 
i Diversitat. Recorda que l’aprovació d’aquests Estatuts coincideix amb la celebració del 
cinquantenari del Manifest de Bellaterra. La base dels primers Estatuts democràtics de 
la Universitat va ser allò que en aquell moment es va anomenar Manifest de Bellaterra, 
un document que va esdevenir ràpidament un model a seguir per a universitats d’arreu 
de l’Estat ara fa cinquanta anys. Explica que per commemorar-lo amb la solemnitat que 
mereixia, es va organitzar un acte que va tenir molt bona acollida i molt de ressò, i que 
va posar en relleu què va significar en el seu temps i què en queda avui. Expressa que 
la societat pot millorar, per mitjà de millorant l’educació. Tanmateix, matisa que la millora 
de l’educació no és responsabilitat única i exclusiva de les facultats de Ciències de 
l’Educació i es congratula perquè la UAB té una de les facultats més prestigioses de 
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l’Estat espanyol en l’àmbit de l’educació. Afegeix que la millora de l’educació passa per 
moltes altres qüestions que tenen a veure amb la inversió pública en educació i 
l’increment del pressupost destinat a educació, les polítiques educatives que es 
desenvolupen, la selecció del professorat, la reducció de la ràtio professor-alumne o el 
foment de la participació de les famílies en l’educació, entre altres aspectes. 
  
D’altra banda, el rector exposa que el Consell General de la Xarxa Vives d’Universitats, 
reunit el 14 de març, va aprovar, entre altres qüestions, la declaració de Montserrat, un 
document que reclama polítiques que garanteixin la protecció i la promoció de la llengua 
catalana a les institucions comunitàries, començant pel reconeixement oficial a la Unió 
Europea. En la mateixa línia estratègica, afegeix que les darreres setmanes la UAB ha 
donat suport a entitats i institucions que defensen i promocionen la llengua catalana, 
com la Bressola a la Catalunya del Nord o Escola Valenciana al País Valencià. 
 
Així mateix, informa que el president del Parlament de Catalunya va visitar la UAB el 
proppassat 14 de febrer de 2025. Afegeix que es va interessar per les particularitats del 
campus i en concret per les dificultats de la gestió d’una ciutat sense els recursos 
necessaris per mantenir-la, l’impacte de la innovació i la recerca al territori més proper, 
així com pel nombre d’estudiants i la diversitat i la qualitat dels estudis que s’hi 
imparteixen. Exposa també que el 20 de febrer de 2025, la ministra de Ciència, 
Innovació i Universitats va visitar la sala blanca del Centre Nacional de Microelectrònica, 
en el marc de l’estratègia per impulsar el sector dels xips a Catalunya. En aquest sentit, 
indica que està en marxa el projecte d’ampliació de la sala blanca en aproximadament 
uns 500 m2. També transmet que l’11 de març de 2025 la UAB va rebre la visita de 
l’ambaixador d’Itàlia conjuntament amb el cònsol general d’Itàlia a Barcelona, així com 
el futur cònsol a Barcelona, l’agregat científic de l’Ambaixada i la directora de l’Institut 
Italià de Cultura de Barcelona. Així mateix, explica que el 5 de març de 2025 va tenir lloc 
a la sala de juntes del Consell de Govern de la UAB una sessió del Consell Comarcal 
del Vallès Occidental, amb la presència de la consellera d’Igualtat i Feminisme, en la 
qual es va aprovar, entre d’altres, un acord «sobre la col·laboració amb la UAB i la 
promoció de la transferència de coneixement al territori». A més, informa que els 
ajuntaments van acordar cooperar amb la UAB en matèria de prevenció, reutilització i 
reducció de residus. També indica que s’hi va posar en valor la importància del paper de 
la UAB al territori i la necessitat d’alinear les polítiques per aconseguir transformar-lo, 
així com apostar per reforçar projectes com el Campus Ítaca o el programa CROMA, 
que faciliten l’accés a l’educació superior per a joves en situació de desigualtat. 
 
D’altra banda, el rector informa que el passat 15 de febrer de 2025 va tenir lloc la 2a 
Olimpíada Matemàtica Femenina, organitzada per les facultats de Matemàtiques de la 
UB i la UPC, el Departament de Matemàtiques de la UAB i la Societat Catalana de 
Matemàtiques, en el marc de l’impuls de les vocacions femenines en l’àmbit STEAM. 
Afegeix que a la cloenda van assistir la consellera d’Igualtat i Feminisme, el degà de la 
Facultat de Ciències i ell mateix. Informa que el 15 de març de 2025 l’Escola d’Enginyeria 
va acollir la jornada «Dones i enginyeria» per fomentar la igualtat d’oportunitats i 
l’empoderament femení en l’àmbit de l’enginyeria. Explica la participació de la UAB en 
l’esdeveniment 4 Years From Now (4YFN), en el marc del Mobile World Congress, la 
qual s’emmarca en l’estratègia de promoció de l’emprenedoria i la transferència de 
coneixement i la col·laboració amb el teixit empresarial i emprenedor, reforçant la seva 
presència en l’ecosistema d’innovació i tecnologia. Indica que l’espai de la UAB va 
comptar amb la presència d’empreses derivades, grups TECNIO, investigadors de grups 
de recerca, membres de la comunitat universitària vinculats a la innovació i antics 
alumnes. Afegeix que tots ells van tenir l’oportunitat de donar a conèixer els seus 
projectes, tecnologies i iniciatives empresarials al públic. També exposa que la 
participació en el 4YFN 2025 va permetre a la UAB ampliar la seva xarxa de contactes, 
establir noves col·laboracions estratègiques i reforçar la seva posició com a referent en 
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innovació i emprenedoria dins del panorama universitari. Afegeix que va servir com a 
plataforma per mostrar el talent i el potencial tecnològic de la Universitat, impulsant així 
la seva projecció en l’àmbit de la recerca aplicada i la creació d’empreses basades en 
el coneixement. Expressa que la valoració general de la participació ha estat molt 
positiva. El rector també transmet que el 19 de març de 2025 va mantenir una reunió 
amb el vicepresident de Mobilitat, Transport i Sostenibilitat de l’Àrea Metropolitana, 
acompanyat pel vicerector de Campus i Sostenibilitat. Informa que l’objectiu principal 
era posar en comú les necessitats detectades per part de la UAB en relació amb la 
millora de la mobilitat i la connectivitat del campus amb el territori més proper. En aquest 
sentit, exposa que, entre d’altres qüestions, van posar de manifest la necessitat urgent 
d’integració de les línies d’autobusos de la UAB en el sistema de transport de l’Àrea 
Metropolitana. També especifica que aquesta és una de les accions que l’Equip de 
Govern de la UAB té sobre la taula en la preparació del proper pla de mobilitat 2026-
2032 que ja ha esmentat a l’inici de l’informe. 
  
Anuncia el lema per al curs vinent: «La diversitat és la nostra identitat». Expressa que  
la diversitat és més que una característica: és l’essència de la UAB i part dels seus 
intangibles com a institució. A més, transmet que el Vagó de la Ciència, com sempre 
lligat al lema, també té comissari: el professor de Sociologia Vicent Borràs Català. 
Exposa que ja s’han començat els contactes amb diferents grups de recerca que tracten 
de la diversitat des de diferents perspectives: la pluralitat d’orígens, les diferents 
perspectives i el fet que totes les experiències enriqueixen la UAB com a comunitat i la 
impulsen a avançar cap a una societat més inclusiva, innovadora i justa. Per això, 
expressa que cal fer visible un compromís per promoure la igualtat d’oportunitats, el 
respecte i la inclusió en tots els àmbits de la societat, en un moment social en què els 
drets de moltes persones tenen el risc de ser vulnerats per diferents actors i situacions, 
quan es difonen discursos d’odi, es fan invisibles determinats col·lectius o es perpetuen 
estereotips discriminatoris. 
  
El rector també comunica que els passats 6 i 7 de març va tenir lloc a Sevilla l’Assemblea 
General de la CRUE, en la qual es va tractar, entre d’altres qüestions, de la petició de 
consolidació dels sexennis de transferència, es va posar en comú l’estratègia 
d’internacionalització de la CRUE i es va posar en valor tota la feina feta fins ara en el 
marc del pla d’acció de CoARA. 
 
D’altra banda, comunica que el 6 de març de 2025 va assistir a la Comissió Accés i Afers 
Estudiantils, en la qual es va tractar de la proposta de modificació de la convocatòria 
extraordinària de les PAU per passar-la de setembre a juliol. Transmet que no s’hi va 
arribar a cap acord i es va decidir elevar-la a la Junta del CIC. Informa de l’eliminació de 
dues comissions delegades: la d’Estudiants i la de Secretaries Generals. En un marc de 
col·laboració estreta amb el Consell Social, informa que s’han iniciat els treballs conjunts 
per elaborar el pla triennal de l’estratègia del Consell Social, alineat amb els objectius 
estratègics de la UAB. 
 
Seguidament, fa un repàs dels diversos reconeixements a persones i estructures de la 
UAB. En aquest sentit, indica que el Servei de Biblioteques va rebre el reconeixement 
de la Universitat «pel seu compromís amb la defensa dels drets de les dones» en el 
marc de la XX Jornada Institucional amb motiu del Dia Internacional de les Dones 
Treballadores, que va tenir lloc l’11 de març. El rector li dona l’enhorabona, ja que es 
tracta d’un servei molt estimat i del qual tothom és partícip. També exposa que 
l’Acadèmia de Medicina de Família d’Espanya va guardonar el grau de Medicina de la 
UAB per la matèria de Simulació Aplicada en Casos Clínics i que Antonio Villaverde va 
rebre la Medalla Narcís Monturiol al mèrit científic i tecnològic que atorga la Generalitat 
de Catalunya. Afegeix que els professors Jordi Barbé i Jordi Surrallés van ser 
guardonats pel Col·legi de Biòlegs de Catalunya en la vuitena edició dels premis Dia del 
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Biòleg. Indica també que Esther Lázaro, Rosanna Rossi i Laura Esteve van ser 
escollides per rebre les subvencions de Recerca Jove i Emergent 2024 que atorga 
l’Ajuntament de Barcelona a joves investigadors de l’ecosistema científic de la ciutat. 
Informa que l’estudiant Alba López va guanyar el concurs CIMA10, impulsat per 
l’Associació de Dones Cineastes i de Mitjans Audiovisuals i Prime Video, i que l’alumne 
Enric Bach va ser reconegut en el festival Barcelona Film Experience, juntament amb 
l’estudiant Alicia Chisbert. També comunica que l’estudiant Clàudia Galcerán va guanyar 
l’11a edició de la cursa de les 12 universitats catalanes, la Unirun, i que els alumnes 
Marc Usón i Raúl Pernias van guanyar la plata en la categoria Nous Talents dels premis 
JCDecaux 2025. També exposa que el professor de Filosofia de la UAB Pere Lluís Font 
és el nou premi d’Honor de les Lletres Catalanes, que atorga Òmnium. En aquest sentit, 
el rector indica que és la primera vegada que un pensador del camp de la filosofia és 
reconegut amb aquesta distinció. 
 
Destaca el fet que cinc graduats de la UAB han aconseguit una de les millors deu notes 
als exàmens que s’han fet recentment per accedir a una de les places de formació 
sanitària especialitzada que convoca el Ministeri de Sanitat a tot Espanya. Afegeix que  
José Carlos Martín ha quedat en primera posició en la prova estatal de biologia. 
 
Informa que el proper dilluns la UAB investirà com a doctora honoris causa la metgessa 
i professora de la Divisió de Reumatologia del Departament de Medicina de l’Institut 
Karolinska de Suècia Ingrid E. Lundberg, en una cerimònia que tindrà lloc a les 12 h a 
l’aula magna de la UAB Casa Convalescència. Afegeix que el nomenament va ser 
proposat per la Facultat de Medicina i que Albert Selva O’Callaghan, catedràtic del 
Departament de Medicina, actuarà com a padrí. 
 
Per acabar, el rector recorda que aquests dies té lloc la nova edició del Saló de 
l’Ensenyament. Afegeix que de dimecres a diumenge la UAB hi serà present un any més 
per informar sobre la seva oferta d’estudis de grau i els serveis que ofereix als futurs 
estudiants. Puntualitza que l’estand de la Universitat estarà ubicat al pavelló 1 de Fira 
de Barcelona, al recinte de Montjuïc, i comptarà amb una seixantena d’estudiants i 
docents que informaran sobre totes les titulacions de la Universitat. També indica que la 
UAB participarà en l’Espai Ciència organitzant una sèrie d’activitats divulgatives. 
  
Seguidament, la secretària general obre un primer torn de paraules, en què es pregunta 
com queda la política de gestió d’espais una vegada que ha cessat l’adjunt al vicerector 
de Campus. El rector respon que el cessament de l’adjunt no té conseqüències sobre la 
política d’espais perquè està definida i que el nomenament del càrrec era per alliberar 
el vicerector d’una de les seves feines. Es demanen explicacions sobre el Pla de 
simplificació de processos que l’Equip de Govern vol dur a terme. El vicerector 
d’Economia informa que ja s’ha comentat el procés, que implica tres àmbits: l’econòmic, 
la contractació acadèmica i la contractació de PTGAS, i afegeix que s’estan analitzant 
els processos que es duen a terme en aquests àmbits per definir les actuacions de 
millora. S’agraeix al rector les paraules dirigides a la Facultat d’Educació. Es posa en 
valor el treball dut a terme a l’acadèmia, que sempre és el reflex d’una recerca prèvia, i 
es vol dissociar de la formació del procés educatiu, la competència de la qual rau en 
institucions alienes a la Universitat. Es demana concreció temporal respecte del 
desenvolupament normatiu dels Estatuts en l’àmbit d’estructures. La secretària general 
considera que s’ha de treballar de manera conjunta el Reglament general de centres i 
estructures, el Reglament marc de centres, departaments i instituts i els diferents models 
de reglaments de centres, departaments i instituts per tal de facilitar la tasca dels centres 
i departaments a l’hora de modificar els seus reglaments, i afegeix que aquest treball 
polític s’ha d’iniciar un cop s’hagi constituït el nou Claustre. També indica que actualment 
es treballa en una primera versió tècnica d’aquests documents perquè en el seu dia es 
pugui encetar el treball de definició d’acord amb criteris polítics. D’altra banda, una 
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intervenció destaca els efectes negatius de la problemàtica de la wifi, que fa difícil 
defensar la imatge d’una universitat innovadora. El rector comunica que s’ha fet una 
inversió molt elevada en tecnologia i que s’han trobat amb un problema que han abordat. 
Afegeix que disposen d’un nou pla per resoldre la situació i recorda que el cas de la UAB 
és diferent al de la resta de les universitats. El director TIC reconeix que és conscient de 
la gravetat de la situació i de l’impacte que té en tots els estaments de la Universitat. 
Explica que s’ha fet un esforç d’inversions en infraestructures i posa l’exemple que s’ha 
dimensionat la tecnologia per poder suportar 60.000 connexions simultànies, quatre 
vegades més de les necessitats reals. Exposa que des de divendres passat no s’ha 
produït cap tall, la qual cosa permet repartir la càrrega de circulació. No obstant això, 
considera que el problema no està solucionat perquè encara se’n desconeix la causa. 
Afegeix que s’han adquirit dues controladores noves per poder suportar 120.000 
connexions simultànies, el doble de la infraestructura actual i que, en paral·lel, s’ha 
començat a fer proves amb altres fabricants. Explica també que es treballa amb dos 
proveïdors i es van fent proves per poder garantir que tots els estudiants que vinguin a 
partir del proper curs no tinguin aquest tipus de problemes (talls de connexió i mala 
cobertura). Respecte de la cobertura de la xarxa, explica que s’està fent un mapa del 
campus per detectar ells llocs més problemàtics per preveure si cal augmentar-hi el 
nombre de punts d’accés.  
 
La secretària general obre un segon torn de paraules, en què es pregunta si es vol 
organitzar algun grup de treball sobre la normativa de desenvolupament dels Estatuts 
en matèria d’estructures. També es pregunta si hi ha voluntat de modificar la situació 
actual dels departaments, atès que el projecte de reial decret de departaments 
universitaris no ha prosperat, ni tampoc el projecte de reial decret d’àmbits. La secretària 
general transmet que es farà una comissió que surti del nou Claustre en què s’haurà de 
determinar, entre d’altres, la composició dels departaments de la Universitat. Així mateix, 
s’agraeix la possibilitat d’anar millorant el Protocol contra l’assetjament sexual i per raó 
de gènere i es demana que s’intensifiqui la informació amb els responsables d’igualtat 
dels centres. El rector considera que cal aprendre dels propis errors, però recorda que 
en el tractament d’assumptes de gènere la UAB és un referent per a les universitats i 
que tothom ha de tenir una visió unitària de conjunt. A més, es pregunta si hi ha algun 
calendari en què es prevegi la solució del problema de la wifi. En aquest sentit, es posa 
de manifest la mala la cobertura de xarxa a la Facultat de Traducció i d’Interpretació i es 
demana una actuació urgent. El vicerector de Política Digital transmet que es tenen en 
compte totes les queixes de la comunitat i explica que es contracta la millor tecnologia 
existent en el mercat i que se sobredimensiona per evitar problemes. Afegeix que es 
treballa de manera intensa i es prioritza en la zona docent. També explica que aquest 
mapa de cobertura identifica els llocs on hi ha més demanda, amb l’objectiu que els 
estudiants obtinguin la màxima qualitat en la connexió sense fils. Es felicita Pere Lluís 
Font per haver estat distingit amb el Premi d’Honor de les Lletres Catalanes. Es pregunta 
si el procediment d’atorgament de subvencions FPI’s també queda inclòs en el Pla de 
simplificació de procediments, ja que és un procediment de gestió complexa per part 
dels sol·licitants de l’ajut. El vicerector d’Economia respon que encara s’analitza quins 
processos quedaran inclosos en el Pla i la vicerectora de Recerca hi afegeix que aquesta 
convocatòria està definida per la Generalitat i que caldrà valorar si hi ha actuacions que 
la UAB té autonomia per simplificar. Per acabar, es demana que es tingui en compte la 
idoneïtat dels enregistraments de les sessions del Consell de Govern i la legalitat sobre 
el tractament de dades de caràcter personal.  
 
 
3. Afers Econòmico-pressupostaris 
 
3.1. Aprovació dels criteris bàsics per l’elaboració del pressupost de la UAB 2025 
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La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que informa de la 
proposta d’aprovació dels criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost de la UAB 
2025. El vicerector explica que aquest punt es presenta al Consell de Govern una mica 
tard perquè les eleccions a rector no es van produir fins a finals del mes d’octubre de 
2024. Exposa el context en què es presenten els criteris d’elaboració dels Estatuts: la 
falta d’aprovació de pressupost per part la Generalitat de Catalunya. 
 
Respecte dels ingressos, destaca que la UAB compta amb les partides per l’augment 
de places de medicina i el pla de xoc del PDI, així com per la previsió del pla de xoc del 
PTGAS (tecnificació). Afegeix que la Universitat seguirà incorporant els ingressos pel 
cobrament de despeses ciutat, que reiteradament es van reclamant. També indica que 
es preveu l’obtenció d’una compensació per la despesa que suposa a les universitats el 
fet d’haver d’assumir el pagament de les cotitzacions de la Seguretat Social dels 
alumnes en pràctiques, i reconeix que és una despesa inassumible si la Generalitat no 
la compensa. Respecte dels ingressos per preus públics de les matrícules dels alumnes, 
assenyala que no es preveuen modificacions significatives en grau, tot i que sí que es 
preveu un augment de l’ingrés per matrícules dels alumnes de màster, així com uns 
ingressos estables en l’àmbit de recerca i transferència en formació contínua. Informa 
que els ingressos obtinguts l’any passat en aquestes partides van ser superiors respecte 
dels pressupostats i enguany es tindrà en compte aquesta circumstància a l’hora 
d’incorporar-los en el pressupost.  
 
Respecte de les despeses, informa que hi haurà un augment de les despeses de 
personal (capítol I), a conseqüència del pla de xoc del PDI i del PTGAS. Afegeix que 
també segueixen consolidades les partides de despeses de manteniment dels edificis 
del campus amb la intenció d’augmentar-les, tot i que reconeix que es considera difícil. 
Indica que hi haurà un augment dels contractes de serveis, els quals tindran un abast 
pluriennal, i que es preveu gaudir d’una reducció del preu del consum energètic i invertir 
en la millora de les infraestructures de recerca. Assenyala que s’estableix un import igual 
al PIU de l’any passat i, si finalment aquesta partida augmenta, es procedirà a fer una 
modificació pressupostària.  
 
Finalment, transmet que aquesta proposta va rebre l’informe favorable de la Comissió 
d’Economia i d’Organització en sessió de 27 de febrer de 2025.  
 
La secretària general obre un torn de paraules, en què es pregunta que es concretin les 
actuacions que està previst fer en l’àmbit d’infraestructures de recerca. El vicerector 
respon que es vol donar suport als serveis cientificotècnics. En aquest sentit, explica 
que recentment la Universitat ha estat beneficiària d’ajuts per a la renovació 
d’infraestructures científiques, en la modalitat de cofinançament, la qual cosa implica 
que, un cop rebut l’import dels ajuts, la UAB ha d’aportar el 50 % del cost de la 
infraestructura científica objecte de la inversió.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar els Criteris bàsics per a l’elaboració del pressupost 2025 de la 
Universitat  Autònoma de Barcelona, segons document que s’annexa núm. 1. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’Equip de 
Govern i la  Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
 



10 
 

3.2. Modificació del Model de distribució del pressupost de funcionament a centres i 
departaments en relació l’ampliació de la vigència del topall inferior de l’any 2021 a 
l’exercici 2025 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Economia, que informa de la 
proposta de modificació del Model de distribució del pressupost de funcionament a 
centres i departaments en relació amb l’ampliació de la vigència del topall inferior de 
l’any 2021 a l’exercici 2025. El vicerector indica que és una concreció tècnica de la 
normativa, ja que es preveu modificar-lo l’any 2026.  
 
El vicerector explica que l’apartat 7 regula un topall superior (10 % de l’any −1) i un topall 
inferior (5 % de l’any −1). No obstant això, afegeix que es va aprovar la disposició 
transitòria quarta, en virtut de la qual es va establir que durant els exercicis 2022, 2023 
i 2024 el topall inferior seria del 0 % respecte del de 2021. Indica que ara es vol aprovar 
una nova disposició transitòria (cinquena), en virtut de la qual s’establirà que el topall 
inferior sigui del 0 % respecte del de 2021. En aquest sentit, assenyala que aquesta 
proposta va rebre l’informe favorable de la Comissió d’Economia i d’Organització de 27 
de febrer de 2025.  
 
La secretària general pregunta si està previst modificar la normativa de distribució del 
pressupost pel que fa als estudis de màster. El vicerector hi respon afirmativament.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMERA. Aprovar la modificació del Model de distribució del pressupost de 
funcionament a centres i departaments, segons document que s’annexa núm 2. 
 
SEGON. Encarregar el vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 
 
3.3. Aprovació de les baixes de l’inventari general de la UAB de béns mobles amb valor 
net comptable superior a 1.500€ corresponents a l’exercici 2024 
 
La secretària general dona la paraula al gerent, que informa de la proposta d’aprovació 
de les baixes de l’inventari general de la UAB de béns mobles amb valor net comptable 
superior a 1.500 € corresponents a l’exercici 2024, la qual va rebre l’informe favorable 
de la Comissió d’Economia i d’Organització en la sessió de 27 de febrer de 2025.  
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la proposta de baixa de l’inventari general de la UAB del béns 
mobles amb valor superior a 1.500€, segons document annex núm. 3. 
 
SEGON. Elevar el present acord al Consell Social perquè exerceixi les seves 
competències. 
 
TERCER. Encarregar al Vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d'aquests 
acords. 
 
4. Afers acadèmics 
 
4.1. Aprovació del calendari acadèmic del curs 2025-2026 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta d’aprovació del calendari acadèmic del curs 2025-2026 i que va rebre 
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l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics en la sessió d’11 de març de 2025. 
Així mateix, el vicerector informa de dues esmenes d’errors materials: la inclusió de les 
dates de les PAU i de l’11 de setembre de 2025. 
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la proposta de calendari acadèmic per al curs 2024-2025 que 
s'annexa núm 4.  
 
SEGON. Encarregar el vicerector d’Estudis i de Qualitat l'execució i el seguiment 
de l’acord primer.  
 
TERCER. Comunicar aquest acord a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a termes les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.2. Aprovació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2025-2026 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta d’aprovació del calendari acadèmic i administratiu del curs 2025-2026, la 
qual va rebre l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 
2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent: 
  
PRIMER. Aprovar el calendari acadèmic i administratiu per al curs 2024-2025, en 
el termes que  s'annexen núms. 5 i 6.  
 
SEGON. Encarregar el vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment de 
l’acord primer. 
 
TERCER. Comunicar aquest acord a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per tal 
que porti a termes les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
4.3. Creació de títols de grau 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta de creació de títols de grau, la qual va rebre l’informe favorable de la 
Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la creació del títol de grau següent:  

 
- Història. 

 
SEGON. Elevar l'aprovació de la creació del títol de grau al Consell Social per tal 
que exerceixi les seves competències.  
 
TERCER. Encarregar el vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment 
dels acords primer i segon. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.4. Extinció de títols de grau 
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La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta d’extinció de títols de grau, la qual va rebre l’informe favorable de la Comissió 
d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar l’extinció del títol de grau següent:  

 
- Bioinformàtica / Bachelor in Bioinformatics.  

 
SEGON. Elevar l'aprovació de l’extinció del títol de grau al Consell Social per tal 
que exerceixi les seves competències.  
  
TERCER. Encarregar el vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment 
dels acords primer i segon. 
 
4.5. Creació de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta de creació de títol de màster universitari, la qual va rebre l’informe favorable 
de la Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la creació dels títols de màster universitari següents: 
  

- Enginyeria de Telecomunicació / Telecommunication Engineering. 
  

- Nanociència Aplicada: De Materials a Disposititus / Master in Applied 
Nanoscience: from Materials to Device. 
 

SEGON. Elevar l'aprovació de la creació de títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències.  
 
TERCER. Encarregar el vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment 
dels acords primer i segon. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.6. Extinció de títols de màster universitari 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta d’extinció de títols de màster universitari, la qual va rebre l’informe favorable 
de la Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar l’extinció dels títols de màsters universitaris següents:  
 

- Direcció i Gestió de Centres Educatius. 
 

- Biomedical Data Science. 
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SEGON. Elevar l'aprovació de l’extinció dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències.  
  
TERCER. Encarregar el vicerector d’Estudis i Qualitat l'execució i el seguiment 
dels acords primer i segon. 
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
4.7. Creació de títols de programes de doctorat 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa de la 
proposta de creació de títols de programes de doctorat, la qual va rebre l’informe 
favorable de la Comissió de Doctorat de 18 de febrer de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la creació del títol de doctorat següent: 
 

- Infermeria: Vulnerabilitats i Salut. 
 

SEGON. Elevar l’aprovació de la creació de títols de doctorat al Consell Social per 
tal que exerceixi les seves competències. 
  
TERCER. Encarregar la vicerectora de Recerca l’execució i el seguiment de l’acord 
primer. 
 
QUART. Comunicar els presents acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica 
per tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
4.8. Creació de títols de màsters de formació permanent, diplomes 
 
La secretària general dona la paraula a la directora de l’Escola de Postgrau, que informa 
de la proposta de creació de títols de màster de formació permanent i diplomes, la qual 
va rebre l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la creació dels títols de diploma d’especialització següents: 
 

- Diploma d’especialització en Participació Ciutadana i Experiència de 
Pacient en Salut. 

 
SEGON. Aprovar la creació dels títols de diploma d’expert següents:  
 

- Diploma d’expert en Aprenentatge i Ensenyament de la Matemàtica Escolar. 
 

- Diploma d’expert en Aprenentatge i Ensenyament de la Llengua i la Lectura. 
 
TERCER. Aprovar la modificació dels títols de títols de màster de formació 
permanent següents: 
 

- Màster de formació permanent en Estratègia, Creativitat i Eines de 
Màrqueting Digital, que passa a denorminar-se màster universitari en 
Estratègia, Creativitat i Màrqueting Digital. 
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- Màster de formació permanent en Gestió i Metodologia de la Qualitat i 

Seguretat de l'Atenció en Salut, que passa a denominar-se màster 
universitari en Gestió de la Qualitat i de la Seguretat de l’Atenció en Salut.  

 
QUART. Aprovar la modificació dels títols de títols de diploma d’especialització 
següents: 
 

- Diploma d’especialització en Estratègia, Creativitat i Eines de Màrqueting 
Digital , que passa a denominar-se diploma d’especialització en Estratègia, 
Creativitat i Màrqueting Digital.  
 

- Diploma d’especialització en Gestió i Metodologia de la Qualitat i Seguretat 
de l'Atenció en Salut, que passa a denominar-se Diploma d’especialització 
en Metodologia de la Qualitat i de la Seguretat en l’Àmbit de la Salut.  
 

CINQUÈ. Elevar l'aprovació de la creació del títols de diploma d’especialització i 
diploma d’experts, i la modificació de títols de màster de formació permanent i de 
diploma d’especialització al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències.  
  
TERCER. Encarregar la directora de l’Escola de Postgrau l'execució i el seguiment 
dels acords primer a cinquè.  
 
QUART. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
5. Propostes de normatives 
 
5.1. Modificació de la Normativa Acadèmica de la UAB 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta de modificació de la Normativa acadèmica de la UAB, la qual va rebre 
l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics d’11 de març de 2025. El vicerector 
explica que només afecta l’oferta de microcredencials, en el sentit que les propostes 
formatives s’aproven a la Comissió Econòmica de l’Escola de Formació Permanent. 
Afegeix que s’aprofita per canviar la denominació de l’Escola de Postgrau, que passa a 
dir-se Escola de Formació Permanent, a conseqüència de l’entrada en vigor dels nous 
Estatuts. 
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Aprovar la modificació de la de normativa acadèmica de la UAB, en els 
termes que s’annexen núm. 7.  
 
SEGON. Encarregar al vicerector d’Estudis i de Qualitat l'execució i el seguiment 
de l’acord PRIMER.  
 
TERCER. Comunicar aquests acords a la vicegerent d'Ordenació Acadèmica, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
5bis. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 
 
5bis.1  Creació de l'Empresa de Base Tecnològica (EBT) InspAir 
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La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de creació de l’empresa de base tecnològica 
(EBT) InspAir, la qual va rebre els informades favorables de l’Oficina de Transferència 
del Coneixement i Valorització, el 19 de febrer de 2025; de la Comissió de Recerca, 
Transferència i Innovació, el 12 de març de 2025, i del Consell Social, el 14 de març de 
2025. La vicerectora explica que l’investigador promotor d’aquesta empresa és el doctor 
Fernando de Mora Pérez. Afegeix que l’objecte de l’empresa és la consultoria 
tecnològica en sector regulats sobre biomarcadors i comunica que es proposa 
subscriure el 10 % del capital social (500,00 €) a través d’UABFIRMS, S.L.U. 
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Autoritzar, d’acord amb la part expositiva dels presents acords, el 
reconeixement de l’empresa “InspAir, S.L” a través de la subscripció de 
participacions social, per un import màxim de 500 €, equivalents al 10% del capital 
social per part de l’entitat instrumental creada amb aquesta finalitat (UABFIRMS, 
S.L.U.), en els termes establerts a l’informe preliminar sobre la proposta emesa 
pel comitè ad-hoc , reconeixent-ne a “InspAir, S.L” la condició d’empresa de base 
tecnològica de la Universitat Autònoma de Barcelona. 
 
SEGON. Aprovar la participació de la UAB (a través de UABFIRMS) en el 10 per 
100 del capital social de l’empresa, amb una aportació màxima de 500,00 euros. 
 
TERCER. Certificar, d’acord amb el que estableix l’article 61 de la Llei Orgànica 
2/2023, de 22 de març, del Sistema Universitari, la naturalesa de base tecnològica 
de l’empresa, així com que les contraprestacions a favor de la Universitat a què 
es fa esment a la part expositiva d’aquests acords són adequades. 
 
QUART. Autoritzar el rector o persona en qui delegui perquè, en nom i 
representació de la Universitat Autònoma de Barcelona, realitzi els actes 
següents: 
 
1. Formalitzar el contracte entre socis, el contracte de transferència de 

tecnologia i l’aprovació dels estatuts corresponents, un cop confirmada la 
seva adequació jurídica i completada la tramitació interna de la Universitat 
Autònoma de Barcelona que en cada cas correspongui.  
 

2. Designar i nomenar, si s’escau, els representants de la Universitat Autònoma 
de Barcelona als diferents òrgans de la societat, així com les persones que 
hagin d’actuar en qualitat de substituts a les reunions dels òrgans socials. 
 

3. Comparèixer davant qualsevol autoritat, organisme o entitat, pública o privada 
que siguin necessàries per a la formalització d’aquest acord i, en general, 
realitzar les actuacions pertinents per tal de fer efectiu el que disposa el 
present acord.  
 

CINQUÈ. Encarregar la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l’execució i el seguiment dels acords anteriors. En particular se li encarrega que 
informi al Consell de Govern sobre el desenvolupament de l’empresa “InspAir, 
S.L” en el termini d’un any aproximadament.  
 
SISÈ. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius i per tal que faci la difusió 
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oportuna.  
 
6. Cessions d'espais i d'altres béns de titularitat de la UAB 
 
6.1. Cessió d’ús d’espais al Consorci Centre d’Estudis Demogràfics (CED) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de cessió d’ús de 30 m2 de l’edifici E1, on 
històricament ha estat ubicat l’Institut Universitari d’Estudis Europeus, a favor del 
Consorci Centre d’Estudis Demogràfics (CED), que està ubicat a l’edifici contigu E2. 
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Autoritzar la cessió d’ús al Consorci Centre d’Estudis Demogràfics (CED) 
d’uns espais que es passen a identificar, en els següents termes: 
 

- Objecte: L'espai objecte de la cessió d’ús que es destinarà al CED, és la 
superfície de 30 m2, corresponents a la zona A de l’espai E-006, situat a la 
planta baixa de l’edifici E1, ubicat a la finca registral núm. 45.279 del 
Registre de la Propietat de Cerdanyola del Vallès núm. 2. tal com 
s’identifica al plànol que conforma l’Annex núm. 8. 

 
- Destinació: Els espais objecte de cessió d’ús hauran de ser destinats, de 

forma exclusiva, per part del CED a complir amb la seva finalitat 
institucional  
 

- Condicions econòmiques: 
 

o Cànon: El CED no vindrà obligat a abonar el cànon a la UAB en 
concepte de contraprestació de la cessió de l’ús de l’espai. La 
quantitat amb concepte de cànon serà considerada com aportació 
de la UAB al CED en virtut de la seva qualitat de membre del Consell 
de Govern del Consorci, la qual es valora a raó de 10€ mensuals per 
metre quadrat ocupat pel CED. L’import anual d’aquesta aportació 
en espècie és el següent (impostos no inclosos):  
 

 
 

o Repercussió de despeses: El CED vindrà obligat a pagar a la UAB 
les despeses suportades per la universitat derivades de l’ús de 
l’espai cedit i despeses ciutat (manteniment, consums energètics, 
neteja, etc). Sempre que sigui possible es prioritzarà la repercussió 
de la despesa pel criteri de despesa directa. Per tal que això sigui 
possible la despesa ha de ser fàcil i inequívocament identificable. 
Per exemple: centre de cost, via comptador de consum, factura, etc. 
Quan no sigui possible la repercussió directa de la despesa, es farà 
una estimació indirecta.  
 
La UAB facturarà un cop l’any les despeses d’ocupació de l’espai 
cedit i les despeses ciutat, detallant els costos mitjans per metre 
quadrat aplicats. Aquests costos s’actualitzaran anualment en 
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funció de les despeses assumides per la universitat i del total de 
metres construïts al campus.  
 
Els imports estimatius de les despeses indirectes i les despeses 
ciutat a repercutir per a l’any 2025 són els detallats a la següent 
taula. Aquests imports no inclouen impostos. 
 

 
 

- Termini de duració: La cessió tindrà una duració de dos (2) anys a comptar 
des de la signatura del conveni.  
 

SEGON. Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè amb les més àmplies 
facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, amb 
les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
 
TERCER. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau.  
 
QUART. Encarregar la Vicerectora d'Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment de l'acord primer.  
 
CINQUÈ. Comunicar els presents acords a la vicegerència de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.2. Cessió d’ús d’espais al Consorci del Centre de Recerca Ecològica i Aplicacions 
Forestals (CREAF) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta de formalització amb el Consorci del Centre 
de Recerca Ecològica i Aplicacions Forestals (CREAF) un conveni de cessió d’ús 
d’espais que implicaria donar continuar el règim jurídic de la relació convencional que 
es donava els últims anys amb el mateix CREAF, les condicions de la qual es 
reprodueixen en el mateix acord. 
  
La secretària general obre un torn de paraules, en què es pregunta si existeix un criteri 
homogeni en la determinació de les condicions de cessions d’ús d’espais. La vicerectora 
indica que, tot i no haver-hi uns criteris idèntics i adaptar-se a les circumstàncies 
concretes de l’operació i del subjecte amb el qual es formalitza el negoci jurídic, sí que 
hi ha uns paràmetres homogenis, com són el fet de tenir en compte si la UAB participa 
en l’entitat cessionària o si la UAB té investigadors que hi tinguin adscrita l’activitat de 
recerca. La vicerectora assenyala també que sempre es té la voluntat d’aplicar a tothom 
les despeses ciutat i de traslladar el cost de les despeses de manteniment al cessionari. 
Respecte al cobrament del cànon per l’ús dels espais, puntualitza que, tot i estar 
quantificat sota criteris tècnics, s’adapten a l’operació en concret. El rector informa que 
ahir es treballava en les condicions en les quals es vol negociar l’ampliació de cessió 
d’ús d’espais al CSIC per a l’edificació de la sala blanca de CNM.  
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
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PRIMER. Autoritzar la cessió d’ús al Consorci del Centre de Recerca Ecològica i 
Aplicacions Forestals (CREAF) d’uns espais que es passen a identificar, en els 
següents termes: 
 

- Objecte: Espais de superfície 240 m2 que estan ubicats a la Facultat de 
Ciències (Annex núm. 9).  
 

- Destinació: Activitats pròpies de la finalitat institucional del CREAF  
 

- Condicions econòmiques 
 

o Cànon: El CREAF no vindrà obligat a abonar el cànon a la UAB en 
concepte de contraprestació de la cessió de l’ús de l’espai. Aquesta 
exempció en el pagament del cànon és considerada per les parts 
com una aportació en espècie de la UAB per al sosteniment del 
CREAF, que es valora a raó de 10€ mensuals per metre quadrat 
ocupat pel CREAF. L’import anual d’aquesta aportació en espècie 
és el següent (impostos no inclosos): 
  

  
 

o Repercussió de despeses: El CREAF vindrà obligat a pagar a la UAB 
les despeses suportades per la universitat derivades de l’ús de 
l’espai cedit i despeses ciutat (manteniment, consums energètics, 
neteja, etc). Sempre que sigui possible es prioritzarà la repercussió 
de la despesa pel criteri de despesa directa. Per tal que això sigui 
possible la despesa ha de ser fàcil i inequívocament identificable. 
Per exemple: centre de cost, via comptador de consum, factura, etc. 
Quan no sigui possible la repercussió directa de la despesa, es farà 
una estimació indirecta.  
 
La UAB facturarà un cop l’any les despeses d’ocupació de l’espai 
cedit i les despeses ciutat, detallant els costos mitjans per metre 
quadrat aplicats. Aquests costos s’actualitzaran anualment en 
funció de les despeses assumides per la universitat i del total de 
metres construïts al campus. 
 
Els imports estimatius de les despeses indirectes i les despeses 
ciutat a repercutir per a l’any 2025 són els detallats a la següent 
taula. Aquests imports no inclouen impostos. 

 

 
 

- Termini de duració: la cessió d’ús serà vigent des del 8 d’octubre de 2024 i 
tindrà una durada equivalent a la durada del projecte Severo Ochoa, amb 
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un màxim de 5 anys  
 

SEGON. Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè amb les més 
àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin 
necessaris, amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment 
a aquest acord. 
 
TERCER. Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau.  
 
QUART.- Encarregar la vicerectora d'Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment de l'acord primer.  
 
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords a la Vicegerència de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.3. Ampliació de la cessió d’ús d’espais a l’Institut de Física d’Altes Energies (IFAE) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria que informa de la proposta d’ampliació de la cessió d’ús d’espais a 
l’Institut de Física d’Altres Energies (IFAE).  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Autoritzar la cessió d’ús a l'Institut de Física d'Altes Energies (IFAE) 
d’uns espais que es passen a identificar, en els següents termes: 
 
- Objecte: L'espai objecte de la cessió d’ús és la superfície de 46 m2 situats en 

el soterrani de l’Edifici D (Serveis Informàtics), de conformitat amb el plànol 
que conforma l’Annex 10. 
 

- Règim jurídic: serà aplicable el règim jurídic contingut en el conveni formalitzat 
entre l'Institut de Física d'Altes Energies (IFAE) i la UAB de data 15 de juliol de 
2022. Les despeses indirectes estimatives per l’any 2025, són les següents: 

 
o Despeses d’ocupació de l'espai cedit: 37,19 €/m2. 

 
o Despeses ciutat/campus: 8,62 €/m2. 

 
SEGON.- Autoritzar el rector, o persona en qui delegui, perquè amb les més 
àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin 
necessaris, amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment 
a aquest acord. 
 
TERCER.- Elevar aquest acord al Consell Social per a la seva aprovació, si escau.  
 
QUART.- Encarregar la vicerectora d'Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment de l'acord primer.  
 
CINQUÈ.- Comunicar els presents acords a la Vicegerència de Recerca, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.4. Aprovació d’una llicència de patent i know-how a favor d’ AiQUOS S.L. 
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La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta d’aprovació d’una llicència de patent i know-
how a favor d’AiQUOS, S.L. en les condicions que s’indiquen al mateix acord. 
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Informar favorablement l’autorització per formalitzar un contracte de 
llicència, en exclusiva, de la patent EP23382470.5 titulada “Delta Sigma Device”, i 
en no exclusiva, del know.-how associat a la mateixa, propietat conjunta del CSIC 
(85%) i la UAB (15%), on la UAB té qualitat de llicenciant, i l’empresa AIQUOS S.L. 
de llicenciatària, en els termes establerts a l’informe d’idoneïtat lliurat pel cap de 
l’Oficina de Transferència de Coneixement i Valorització de la Recerca de data 10 
de març de 2025 (Document 11 -Confidencial a disposició dels membres del 
Consell de Govern a la OCI-). 
 
SEGON. Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències.  
 
TERCER. Encarregar la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
l’execució i seguiment d’aquest acord. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.5. Aprovació de la llicència a Disrupt Therapeutics, S.L. 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, que informa de la proposta d’aprovació de la llicència a Disrupt 
Therapeutics, S.L. en les condicions que s’indiquen al mateix acord. 
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Informar favorablement l’autorització per formalitzar un contracte de 
llicència, en exclusiva, de la patent EP24382597 titulada “Compounds for the 
treatment of cannabis use disorder”, propietat conjunta de la UPF (75%) i la UAB 
(25%), on la UAB té qualitat de llicenciant, i l’empresa Disrupt Therapeutics S.L. 
(Disruptx) de llicenciatària, en els termes establerts a l’informe d’idoneïtat lliurat 
pel cap de l’Oficina de Transferència de Coneixement i Valorització de la Recerca 
de data 6 de març de 2025 (Document 12 -Confidencial a disposició dels membres 
del Consell de Govern a la OCI-). 
 
SEGON. Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències.  
 
TERCER. Encarregar la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
l’execució i seguiment d’aquest acord. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
6.6. Aprovació del retorn de la patent EP19382958.7 a favor de l’inventor 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria que informa de la proposta d’aprovació del retorn de la patent 
EP19382958.7 a favor de l’inventor, en les condicions que s’indiquen al mateix acord. 
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Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Informar favorablement l’autorització per formalitzar un contracte de 
cessió de la titularitat dels drets de la patent EP19382958.7, titulada “Tooth 
whitening composition”, així com de les patents que depenen de la patent 
prioritària i de la seva extensió internacional, a favor de l’inventor majoritari, en 
els termes establerts a l’informe d’idoneïtat lliurat pel cap de l’Oficina de 
Transferència de Coneixement i Valorització de la Recerca de data 6 de març de 
2025 (Document 1 -Confidencial a disposició dels membres del Consell de Govern 
a la OCI-), en els termes establerts a l’informe d’idoneïtat lliurat pel cap de l’Oficina 
de Transferència de Coneixement i Valorització de la Recerca de data 6 de març 
de 2025 (Document 13 -Confidencial a disposició dels membres del Consell de 
Govern a la OCI-). 
 
SEGON. Elevar al Consell Social el present acord, per tal que exerceixi les seves 
competències.  
 
TERCER. Encarregar la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria, 
l’execució i seguiment d’aquest acord. 
 
QUART. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
7. Nomenament de doctor o de doctora Honoris Causa 
 
7.1. Nomenament de doctor Honoris Causa: Facultat de Dret 
 
La secretària general dona la paraula al doctor Gregori Garzón Clariana, professor 
honorari del departament de Dret Públic i Ciències Historicojurídiques, que exerceix de 
padrí de la candidatura del doctor doctor Koen Laenerts per ser nomenat com a doctor 
honoris causa de la Universitat Autònoma de Barcelona, promogut per la Facultat de 
Dret.  
 
El doctor Garzón defensa el nomenament indicant que el doctor Koen Laenerts és un 
jurista belga, professor de Dret Comunitari a la Universitat Catòlica de Lovaina i 
president del Tribunal de Justícia de la Unió Europea. Considera que sobre ell 
coincideixen dos grups d’arguments que donen suport a la proposta. D’una banda, 
destaca la importància que ha tingut a la UAB la tradició en estudis europeus en haver 
estat capdavantera en aquesta disciplina des de fa 40 anys. Explica que la UAB disposa 
d’un excel·lent centre de documentació europea, l’Institut Universitari d’Estudis 
Europeus, una estructura senyera inaugurada en el seu dia pel comissari europeu. 
Afegeix que els estudis europeus han estat capdavanters en aquesta universitat i la 
Facultat de Dret s’ha significat en els estudis d’aquesta disciplina acadèmica, havent 
gaudit de tres càtedres Joan Monnet, la qual cosa és una circumstància molt 
excepcional. D’altra banda, assenyala que el doctor Laenerts és el president del Tribunal 
de Justícia de la Unió Europea des del 8 d’octubre de 2015, institució admirada a tot 
Europa i clau en la construcció europea. Assenyala que aquest prestigi en bona part és 
pels bons oficis del seu president al llarg dels darrers anys. Afegeix que tot això ha portat 
que els tres departaments de la Facultat de Dret hagi donat suport a la candidatura que 
ara es presenta. A més, exposa que el doctor Laenerts és una personalitat indiscutible 
en el dret europeu, membre del consell científic de 17 revistes especialitzades i que ha 
desenvolupat en la seva dilatada trajectòria professional la doble vessant de professor i 
de jutge. També explica que actualment està a la Universitat Catòlica de Lovaina, on es 
va doctorar, i que ha estat professor visitant a la Universitat de Harvard i al Col·legi 
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d’Europa. Desca que, com a jutge, a part de ser el president del Tribunal de Justícia —
al qual va entrar el 1999 i del qual actualment és el membre més veterà—, ha publicat 
un extens volum sobre dret constitucional de la Unió Europea.  
  
La degana de la Facultat de Dret dona suport a la candidatura de Koen Laenerts com a 
doctor honoris causa de la Universitat. Destaca que és una bona ocasió per celebrar els 
40 anys d’estudis europeus de la Facultat. El doctor de Dios, que s’ha incorporat a la 
sessió per donar suport al nomenament, defensa l’europeisme en els moments 
convulsos en els quals vivim i destaca la importància que la UAB se signifiqui com a 
universitat europeista i compromesa amb els valors fundacionals de la Unió Europea.  
  
Se sotmet a votació la candidatura del doctor Laenerts amb 34 vots a favor i 1 vot en 
contra. 
  
Per majoria reglamentària el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Nomenar del doctor Koen Laenerts, doctor honoris causa de la UAB. 
 
SEGON. Encarregar la secretària general l'execució i el seguiment d'aquest acord. 
 
TERCER. Comunicar el present acord al Deganat de la Facultat de Dret. 
 
8. Elecció de representants 
 
8.1. Elecció d'un membre del Patronat de la Fundació Autònoma Solidària 
 
La secretària general informa de la proposta d’elecció d’un membre del Patronat de la 
Fundació Autònoma Solidària, atès el cessament en el càrrec d’Enric Marín Otto, que va 
deixar de ser degà de la Facultat de Ciències de la Comunicació. La secretària general 
exposa que la proposta és que el doctor Marín sigui substituït pel doctor Juan Jesús 
Donaire Benito, degà de la Facultat de Ciències.  
 
Se sotmet a votació amb 31 vots a favor, 2 vots en contra i 2 vots en blanc.. 
  
Per majoria reglamentària el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Designar el doctor Juan Jesús Donaire Benito, degà de la Facultat de 
Ciències, en substitució del doctor Enric Marin Otto, qui va finalitzar el seu mandat 
de degà de la Facultat de Ciències de la Comunicació. 
  
SEGON. Encarregar la Secretària General l'execució i el seguiment d’aquests 
acords.  
 
TERCER. Comunicar els presents acords a la Fundació Autònoma Solidària, per 
tal que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
9. Afers de tràmit 
 
9.1. Modificació dels Estatuts del Consorci Centre de Ciència i Tecnologia Forestal de 
Catalunya (CTFC) 
 
La secretària general informa de la proposta de modificació dels Estatuts del Consorci 
de Ciència i Tecnologia Forestal de Catalunya (CTFC) per la incorporació de nous 
membres, concretament la Diputació de Tarragona i la UPC.  
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Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
PRIMER. Ratificar la modificació dels Estatuts del Consorci Centre de Ciència i 
Tecnologia Forestal de Catalunya (CTFC), aprovant un nou text refós dels 
mateixos, en els termes de l’Annex núm. 14. 
 
SEGON. Elevar aquest acord al Consell Social Elevar per tal que exerceixi les 
seves competències.  
 
TERCER. Encarregar la Secretària General l’execució i el seguiment d’aquests 
acords.  
 
QUART. Comunicar els presents acords a la Vicegerència d’Economia, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
CINQUÈ. Informar dels presents acords al Consorci Centre de Ciència i Tecnologia 
Forestal de Catalunya (CTFC).  
 
9.2. Bonificació en la compensació per despesa general (cànon) a favor InterAC Salut 
 
La secretària general dona la paraula al vicerector d’Estudis i Qualitat, que informa de 
la proposta de bonificació en la compensació per despesa general (cànon) a favor 
d’InterAC Salut, la qual va rebre l’informe favorable de la Comissió d’Afers Acadèmics 
d’11 de març de 2025. Destaca que la proposta està motivada per la necessitat de posar 
la UAB en situació d’igualtat amb la resta de les universitats que participen en aquesta 
institució, que és molt prestigiosa en l’àmbit de la formació dels professionals de la salut. 
El vicerector explica que és una formació que no pot impartir l’Escola de Formació 
Permanent i, per tant, la imparteix i gestiona la Fundació InterAC. El degà de la Facultat 
de Medicina afegeix que darrere de la Fundació InterAC hi ha l’Acadèmia de Ciències 
Mèdiques de Catalunya i de Balears (l’Acadèmia), que comprèn totes les societats 
mèdiques del país, i que la UAB no pot permetre’s deixar de formar part de la Fundació 
InterAC. 
  
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
 
Primer. Aprovar la bonificació en la compensació per despesa general (cànon) a 
favor InterAC Salut, rebaixant-lo del 22 per cent a un 12 per cent.  
 
Segon. Encarregar a la directora de l’Escola de Postgrau l’execució i el seguiment 
d’aquest acord. 
 
Tercer. Comunicar aquest acord a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, perquè 
porti a terme les mesures necessàries per a fer-lo efectiu.  
 
9.3. Aprovació de la declaració institucional CoARA (Coalition for Advancing Research 
Assessment) 
 
La secretària general dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa de la 
proposta d’aprovació de la declaració institucional de la CoARA (Coalition for Advancing 
Research Assessment). La vicerectora assenyala que la declaració va ser aprovada en 
la Comissió de Recerca del mes de novembre amb la renovació del sistema d’avaluació 
de la recerca.  
 
Per assentiment el Consell de Govern acorda el següent:  
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PRIMER. Aprovar la declaració institucional de la UAB en relació a la reforma del 
sistema d’avaluació de la recerca, en els termes de l’Annex núm. 15. 
 
SEGON. Encarregar la vicerectora de Recerca l’execució i el seguiment d’aquests 
acords.  
 
TERCER.- Comunicar els presents acords a la Vicegerència de Recerca, per tal 
que porti a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
 
10. Torn obert de paraules 
 
El director de l’Escola d’Enginyeria insisteix en la valoració de la conveniència o no de 
passar al sistema de videoactes per recollir les vicissituds de les reunions del Consell 
de Govern i de les comissions delegades, perquè això pot desincentivar la participació 
dels membres de l’òrgan. La directora de l’ICTA destaca que la videoacta és una potestat 
discrecional de la institució i afegeix que actualment hi ha l’article 17 del Reglament del 
Consell de Govern, modificat per acord d’aquest òrgan el 30 de fener de 2020, en què 
ja es preveu la gestió a través de videoacta de l’enregistrament de les sessions de 
l’òrgan i que, si escau, seria procedent modificar. Els dos intervinents consideren que 
per al canvi de gestió de les actes de format escrit a videoacta caldria un acord exprés 
per part del Consell de Govern.  
 
La secretària general informa que es prepara el projecte de videoacta per evitar la gestió 
manual del contingut de les sessions dels òrgans col·legiats. Afegeix que actualment es 
treballa perquè el sistema assoleixi la qualitat tècnica necessària per poder posar-la en 
pràctica. En aquest sentit, indica que es vol aplicar l’article 18 de la Llei 40/2015, d’1 
d’octubre, de règim jurídic del sector públic, i puntualitza que, per tant, l’article 17 del 
Reglament del Consell de Govern és una transposició de l’article esmentat de la Llei 
40/2015. Afegeix que aquesta normativa encara no està aplicada i que el canvi de gestió 
implica una millora en l’eficiència i l’eficàcia en la gestió de l’acta i no adoptar-lo 
significaria anar contra el sentit del temps i expressa que no creu que es coarti la llibertat 
dels membres per expressar les seves idees.  
  
Un alumne posa de manifest la visió dels representats de l’alumnat respecte de la 
precarietat del seu col·lectiu a la universitat i, concretament, a la UAB. Explica les 
dificultats que tenen els estudiants per desenvolupar l’activitat acadèmica en situacions 
de qualitat: encariment de la vida, dificultat per simultaniejar vida professional i vida 
acadèmica per poder pagar els estudis, etc. Posa l’exemple del servei de restauració del 
campus. Afegeix que el fet diferencial de la UAB d’estar allunyada de la ciutat fa que 
s’estigui captiu del servei de restauració car. També considera que la comunicació en 
transport públic és deficient i lamenta l’encariment del preu de l’habitatge. Proposa 
flexibilitzar els horaris acadèmics, rebaixar els preus dels serveis del campus i 
d’habitatge i promoure polítiques que millorin la connectivitat. El rector manifesta la seva 
comprensió amb les queixes de l’alumne i recorda que ell fomenta la promoció de 
beques salari per intentar alleugerar aquest tipus de càrregues als alumnes amb pocs 
recursos. Creu que la UAB està molt sensibilitzada amb aquest tipus de problemes i 
assegura que es continuarà treballant per millorar la situació denunciada. Considera que 
l’oferta de transport ha millorat molt al campus i que l’oferta de places de residència que 
s’ofereix a la Vila és de qualitat i està per sota del preu de mercat.  
 
La directora del Departament de Filologia Espanyola exposa un problema en la gestió 
de la confecció de llistes de membres de la comissió d’avaluació en els concursos de 
professorat a l’hora d’intentar equiparar el sistema d’elecció de membres en els 
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concursos d’accés lliure amb els concursos de promoció. Proposa millorar la gestió de 
la comunicació a les persones que estan a les llistes de membres dels tribunals perquè 
se’ls informi amb més antelació de la seva participació en l’òrgan. D’altra banda, 
respecte de la pertinença dels membres de selecció a àrees de coneixement afins a la 
de la plaça objecte de licitació proposa que els tres membres de la comissió que es 
proposin siguin de la mateixa àrea de coneixement de la plaça licitada (dos membres 
externs i un d’intern). La vicerectora de Personal Acadèmic respon que, tot i haver-hi 
incidències en la gestió dels concursos de professorat, si aquestes dades es posen en 
relació amb el total de procediments gestionats, el percentatge d’incidències no ha estat 
elevat. Tot i això, assegura que, ara que es té dos anys d’experiència en la gestió de 
procediments d’acord amb la LOSU, es farà una valoració conjunta per veure on es pot 
millorar.  
  
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.42 h es dona per acabada la 
sessió, de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
La secretària general        Vist i plau 

El rector 


